
Protokół nr VII/1/2011 
z VII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 22 lutego 2011 r.               

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

 
        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia VII sesji Rady 
Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 
- Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Romana Holzera – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
- Panią Janinę Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa, 
- Panią Janinę Załuską – Dyrektora Biura Obsługi Prawnej UM Rzeszowa, 
- Pana Henryka Wolickiego – Pełnomocnika Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
- dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
- przewodniczących rad osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu/, 
- przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, zaproszonych 
gości,  
a także przybyłych mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do    
protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad 
VII sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r.  
2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 
3. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o.  
4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

na rzecz Kościoła Chrześcijan Baptystów Zbór w Rzeszowie, nieruchomości 
położonej przy ul. Krogulskiego w Rzeszowie wraz z udzieleniem bonifikaty. 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
na rzecz Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta                  



w Rzeszowie nieruchomości, położonej przy ul. Jana Styki w Rzeszowie, wraz 
z udzieleniem bonifikaty. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Słonecznikowej.  

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie. 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Kępa 
w Rzeszowie. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych                        
w Rzeszowie.  

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 
przy ul. Konfederatów Barskich.  

13. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /druk nr VII/1/2011/. 

14. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień              
w Rzeszowie /druk nr VII/2/2011/. 

15. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 2 w Rzeszowie /druk nr V/7/2011/. 

16. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 3 w Rzeszowie /druk nr V/6/2011/. 

17. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 4 w Rzeszowie /druk nr V/5/2011/. 

18. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 5 w Rzeszowie /druk nr V/4/2011/. 

19. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 6 w Rzeszowie /druk nr V/3/2011/. 

20. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa w rejonie Al. Armii Krajowej w Rzeszowie /druk nr VII/3/2011/. 

21. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 30/3/2010 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa – część A (Osiedle Miłocin – XXVIIIA) /druk nr VII/4/2011/. 

22. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 190/2/2010 w rejonie „Miłocin – Park” w Rzeszowie –             
część A /druk nr VII/5/2011/. 

23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 216/2/2011 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 38/20/2000 przy 
ul. Miłocińskiej oraz ul. Tarnowskiej w Rzeszowie /druk nr VII/6/2011/. 

24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi.  
25. Zapytania i interpelacje. 
26. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 
następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 2 a – projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu 
przez Gminę Miasto Rzeszów. Wniosek został przyjęty jednomyślnie                   
(22 głosami „za”).  

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 2 b – projekt uchwały w sprawie aktualizacji Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie na lata 2007 – 2015 – Lokalny 
Program Rewitalizacji w latach 2007 – 2013. Wniosek został przyjęty 
jednomyślnie (22 głosami „za”).  

3. Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad punktu              
4 – uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej na rzecz Kościoła Chrześcijan Baptystów Zbór w Rzeszowie, 
nieruchomości położonej przy ul. Krogulskiego w Rzeszowie wraz                    
z udzieleniem bonifikaty. Wniosek został przyjęty 20 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących.   

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 12 a – projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego. Wniosek został 
przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”).  

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 12 b – projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego ustanowienia 
służebności przejazdu i przechodu. Wniosek został przyjęty jednomyślnie           
(22 głosami „za”).  

6. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 12 c – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie              
w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
położonej przy Al. W. Witosa w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 
jednomyślnie (23 głosami „za”).  

7. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 14 a – projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 r. Wniosek został 
przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”).  

8. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 23 a – projekt uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania 
Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok”. 
Wniosek został przyjęty 22 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy                  
1 głosie wstrzymującym.   

9. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 23 b – projekt uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowych 
przedstawicieli Miasta Rzeszowa Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku 
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10. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 23 c – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata Miasta 
Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. Wniosek 
został przyjęty 21 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 

 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad  
VII sesji: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r.  
2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 
3. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 

warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Rzeszów. 

4. Uchwała w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich 
w Rzeszowie na lata 2007 – 2015 – Lokalny Program Rewitalizacji w latach 
2007 – 2013. 

5. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o.  

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
na rzecz Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta                  
w Rzeszowie nieruchomości, położonej przy ul. Jana Styki w Rzeszowie, wraz 
z udzieleniem bonifikaty. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Słonecznikowej.  

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie. 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Kępa 
w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych                        
w Rzeszowie.  

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 
przy ul. Konfederatów Barskich.  

14. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego. 

15. Uchwała w sprawie nieodpłatnego ustanowienia służebności przejazdu                     
i przechodu. 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste     
w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej przy Al. W. Witosa                
w Rzeszowie. 
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17. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /druk nr VII/1/2011/. 

18. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień              
w Rzeszowie /druk nr VII/2/2011/. 

19. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej                  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2011 r. 

20. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 2 w Rzeszowie /druk nr V/7/2011/. 

21. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 3 w Rzeszowie /druk nr V/6/2011/. 

22. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 4 w Rzeszowie /druk nr V/5/2011/. 

23. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 5 w Rzeszowie /druk nr V/4/2011/. 

24. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                
Nr 6 w Rzeszowie /druk nr V/3/2011/. 

25. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa w rejonie Al. Armii Krajowej w Rzeszowie /druk nr VII/3/2011/. 

26. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 30/3/2010 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa – część A (Osiedle Miłocin – XXVIIIA) /druk nr VII/4/2011/. 

27. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 190/2/2010 w rejonie „Miłocin – Park” w Rzeszowie –             
część A /druk nr VII/5/2011/. 

28. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 216/2/2011 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 38/20/2000 przy 
ul. Miłocińskiej oraz ul. Tarnowskiej w Rzeszowie /druk nr VII/6/2011/. 

29. Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Miasta Rzeszowa                        
w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok”. 

30. Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Miasta 
Rzeszowa Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego 
„Wisłok”. 

31. Uchwała w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia 
Ogólnego Związku Powiatów Polskich.  

32. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi.  
33. Zapytania i interpelacje. 
34. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.   

 
Ad. 1.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
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Rzeszowa na 2011 r. /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik            
nr 6 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 

- Komisja Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania. 

 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o uzasadnienie do propozycji zmniejszenia 
środków o kwotę 400 000 złotych w dziale – Kultura fizyczna i sport. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że kwotę tę przenosi się do 
działu 750 Administracja publiczna rozdział 75075 Promocja jednostek samorządu 
terytorialnego na promocję marki Rzeszów poprzez sport.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r.                        
/w zaproponowanej  wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025 /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  
W ramach autopoprawki, poprosiła o wprowadzenie zmian, zgodnie z przedłożoną 
na piśmie propozycją /tekst autopoprawki stanowi załącznik nr 7a do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 

- Komisja Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania. 

 
Radny Pan Jacek Kiczek – zauważył, że kończy się realizacja programów 
aplikowanych na lata 2007 – 2013. Zapytał, czy Miasto ma informacje w sprawie 
nowych programów, które będą realizowane po 2014 roku. Zaznaczył, iż wiedza na 
ten temat byłaby pomocna przy konstruowaniu kolejnych budżetów Miasta.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ma 
konkretnych informacji na temat programów unijnych, z których Miasto mogłoby 
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korzystać po 2014 roku. Przedstawiciele Miasta systematycznie kontaktują się w tej 
sprawie z Ministerstwem Rozwoju Regionalnego.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025 /wraz z autopoprawką/ została 
przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 3.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa               
w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez 
Gminę Miasto Rzeszów /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu/. 
Ponadto dodał, że na sesji w dniu 25 stycznia 2011 roku została podjęta uchwała                
w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez 
Gminę Miasto Rzeszów. Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała przepisy 
uchwały dotyczące: 
1) potrzeby określenia wzoru umowy, jaka będzie zawierana pomiędzy Miastem,              

a klubem sportowym, 
2) zapisu, że środki, które Miasto przekaże klubom sportowym muszą być wydane 

zgodnie z przepisami ustawy prawo o zamówieniach publicznych.     
W związku z tym, na dzisiejszą sesję Rady Miasta został przygotowany projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Rzeszów.                            
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Rzeszów 
/w zaproponowanej  wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 4.  
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
UM Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały      
w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie na 
lata 2007 – 2015 – Lokalny Program Rewitalizacji w latach 2007 – 2013 /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów 
Miejskich w Rzeszowie na lata 2007 – 2015 – Lokalny Program Rewitalizacji                  

 7



w latach 2007 – 2013 /w zaproponowanej  wersji/ została przyjęta jednogłośnie             
(22 głosami „za”). 
 
Ad. 5. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. /w zaproponowanej  
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 6.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż                
w drodze bezprzetargowej na rzecz Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy im. Św. 
Brata Alberta w Rzeszowie nieruchomości, położonej przy ul. Jana Styki                        
w Rzeszowie, wraz z udzieleniem bonifikaty /projekt uchwały, wraz                        
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, wnioskując o udzielenie 
bonifikaty w wysokości 99 %.  

  
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej na rzecz Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata 
Alberta w Rzeszowie nieruchomości, położonej przy ul. Jana Styki w Rzeszowie, 
wraz z udzieleniem bonifikaty /zgodnie z wnioskiem Komisji/ została przyjęta 
jednogłośnie (23 głosami „za”). 
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Ad. 7.  
 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Słonecznikowej 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Słonecznikowej                        
/w zaproponowanej  wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 9.  

 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /w zaproponowanej  wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 10. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia na czas 
nieoznaczony nieruchomości położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 11. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Kępa w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Kępa w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie              
(19 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  

 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych                        
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie                      
(21 głosami „za”). 
 
Ad. 13.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Konfederatów Barskich /projekt uchwały, wraz                  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej                        
w Rzeszowie przy ul. Konfederatów Barskich /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 14. 

 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego /projekt uchwały, wraz                  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasto 
Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (23 głosami „za”). 
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Ad. 15.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego ustanowienia 
służebności przejazdu i przechodu /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nieodpłatnego ustanowienia służebności przejazdu              
i przechodu /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (23 głosami 
„za”). 
 
Ad. 16.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej przy 
Al. W. Witosa w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu/. 
W uzasadnieniu dodał, że Cywilno – Wojskowy Klub Sportowy „RESOVIA” zwrócił 
się z prośbą o przekazanie w użytkowanie wieczyste, w trybie bezprzetargowym, 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy Al. W. Witosa.   
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zapytała, czy jest 
przygotowany projekt inwestycji? 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że inwestor 
przedstawił wstępny projekt inwestycji.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Projekt uchwały 
dotyczy przekazania atrakcyjnej działki miejskiej, a nie był przedmiotem obrad żadnej komisji 
Rady Miasta. Przypomnę, że byłem jednym z pomysłodawców, aby dokonać łączonej zamiany 
pomiędzy Miastem, a klubem „Resovia”. W zamian za tę działkę Miasto miało uzyskać inną 
nieruchomość zabudowaną nowoczesnym lodowiskiem z trybunami. Klub gwarantował 
również, że znajdzie inwestora, który wykona inwestycję na miarę ambitnego rozwoju 
Miasta. Umowa dzierżawy już dawno została z „Resovią” podpisana, a przez 4 lata nic się            
w tej sprawie nie dzieje. W tej chwili Klub Resovia zwraca się z prośbą o przekazanie 
nieruchomości w użytkowanie wieczyste, a w zamian proponuje wybudowanie na dachu 
obiektu sztucznej ślizgawki. Inwestor na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej 
zaprezentował projekt, który większość obecnych oceniła jako bardzo słaby, jeśli chodzi                    
o zamierzenia inwestora. Zapytałem również inwestora prywatnego, jakie ma doświadczenie 
w budowaniu dużych obiektów handlowych i usłyszałem, że nie ma doświadczenia. Jeżeli 
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inwestor będzie realizował to przedsięwzięcie na zaproponowanych nam zasadach, to za kilka 
lat będziemy postawieni pod ścianą. W myśl prawa - prawo wieczystego użytkowania jest 
bliższe własności, niż dzierżawie”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poprosił o podjęcie przedmiotowej 
uchwały. Poinformował również, że warunki określone w uzasadnieniu do projektu 
uchwały zostaną zapisane w akcie notarialnym.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – wyrażając swoją opinię                    
w omawianej sprawie, powiedział: „Przypomnę, że ideą tego przedsięwzięcia nie było 
jedynie wybudowanie części komercyjnej, ale m. in. części hotelowej. Ta inwestycja 
planowana jest jako połączenie pewnego rodzaju działalności komercyjnej ze sprzyjaniem 
działalności sportowej. Planowane jest powstanie obiektów medycyny sportowej, czy 
infrastruktura w postaci lodowiska i skateparku. W tym aspekcie idea ta nie została 
zmieniona. Zmieniły się natomiast warunki gospodarowania i trzeba się do nich 
dostosowywać, ale nie ustępować. Przypomnę, że na tym terenie jest uchwalony miejscowy 
plan zagospodarowania przestrzennego. Zapisy tego planu uniemożliwiają inwestorowi 
całkowite odstępstwo od pewnych zamierzeń, zarówno w sferze infrastrukturalnej jak                 
i w sferze intensywności i jakości zabudowy”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawiając swoje 
stanowisko, powiedział: „Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie jest tak 
szczegółowy, jak w przypadku inwestycji Millenium Hall. W związku z tym wymagania nie 
są tak precyzyjne, a jest to jeden ze sposobów wpływania na jakość tej inwestycji. Kolejny 
sposób wpływania na kształt tego obiektu to umowa dzierżawy. Podczas spotkania                        
z inwestorem otrzymaliśmy obietnicę, że zostanie ogłoszony konkurs architektoniczny na to 
przedsięwzięcie. Pozostaje jednak wątpliwość, czy rozstrzygnięcie tego konkursu będzie oparte 
o najlepsze rozwiązania. To inwestor decyduje o wyborze danego projektu. Trzeba się 
zastanowić, czy jeżeli jest taka możliwość, nie określić w umowie dodatkowych warunków, 
które narzucą np. formułę tego konkursu. Trzeba zadbać o to, by interesy Miasta były 
zabezpieczone, a następnie konsekwentnie wymagać realizacji tych postanowień”. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poprosiła                        
o wyjaśnienie, jaka będzie forma organizacyjno – prawna umowy pomiędzy klubem                     
a inwestorem? W jaki sposób będą zabezpieczone interesy Miasta? W jaki sposób 
mieszkańcy Rzeszowa będą mogli korzystać z powstałych obiektów? Jaki jest udział 
„Resovii” w tej inwestycji? 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że warunki określone 
w uzasadnieniu do projektu uchwały zostaną zapisane w akcie notarialnym.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos, powiedział: „Uważam, że „Resovia” jest 
dobrym i sprawdzonym inwestorem pod kątem funkcjonowania w Mieście. Przedwczesne jest 
rozważanie formy organizacyjnej, jaka będzie obowiązywać pomiędzy klubem a inwestorem. 
Uważam, że należy dać szansę tej inwestycji i podjąć przedmiotową uchwałę”.  
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Radny Pan Robert Kultys – ad vocem do powyższych wypowiedzi, powiedział: 
„Plan zagospodarowania przestrzennego na tym terenie faktycznie jest uchwalony, jednak nie 
jest on tak dokładny jak było w przypadku terenu byłego hotelu Rzeszów. Plan nie jest 
wystarczającym gwarantem, by architektura była taka jak na początku sobie wyobrażaliśmy.      
Cztery lata temu ta propozycja była na innych warunkach. „Resovia” miała wybudować 
ambitny obiekt i w zamian przekazać Miastu nieruchomość zabudowaną lodowiskiem. 
Natomiast w nowym projekcie żaden z tych elementów nie jest spełniony. „Resovia” nie 
ukrywa, że chce z Miastem podpisać umowę po to, by zbyć prawo do wieczystego 
użytkowania tego terenu na prywatnego inwestora”.  
 
Radny Pan Czesław Chlebek – wyraził opinię, że należy podjąć przedmiotową 
uchwałę. 
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – podziękował za współudział Miasta                        
w organizacji 30 – tej rocznicy podpisania porozumień rzeszowsko – ustrzyckich.  
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Uważam, 
że powinniśmy się wstrzymać z podjęciem uchwały i skierować ją do merytorycznej komisji, 
celem przeanalizowania. Rolą Rady Miasta jest dbanie o interes Miasta”. 
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – poparł prośbę dotyczącą podjęcia przedmiotowej 
uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej 
przy Al. W. Witosa w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta               
15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 8 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 17.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr VII/1/2011 stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
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Ad. 18.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki                     
i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr VII/2/2011 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii 
Uzależnień w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie 
(20 głosami „za”). 
 
Ad.19 

 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,               
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2011 r. /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
Jednocześnie Komisja zawnioskowała o zwiększenie środków na zadania z zakresu 
rehabilitacji społecznej podczas następnego podziału środków przyznanych przez 
Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej              
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2011 r.  /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 20,21,22,23,24. 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił następujące projekty uchwały: 

1. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 2 w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr V/7/2011 stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

2. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 3 w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr V/6/2011 stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 

3. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 4 w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr V/5/2011 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 

4. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 5 w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr V/4/2011 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

5. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 6 w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr V/3/2011 stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

W uzasadnieniu dodał, że w większości przypadków opinie Rad Pedagogicznych są 
pozytywne. Zatrudnienie w wymienionych placówkach pozostanie na tym samym 
poziomie. Zostaną powołane odrębne Rady Pedagogiczne.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała powyższe projekty uchwał.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał, w jaki sposób połączenie placówek wpłynie na 
proces wychowawczy? 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – poprosiła o przedstawienie sposobu funkcjonowania 
połączonych placówek. 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytania, 
wyjaśnił: „Połączenie tych placówek pozwoli na sprawniejsze zarządzanie. Na spotkaniach               
z dyrektorami placówek dokonaliśmy dokładnego podliczenia kosztów. Ponadto połączenie 
placówek pozwoli na integrację dzieci przedszkolnych z dziećmi oraz nauczycielami ze szkoły. 
Decyzje dotyczące utworzenia zespołów szkolno – przedszkolnych zostały podjęte w stosunku 
do szkół i przedszkoli znajdujących się w jednym budynku”. 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – poinformował, że powyższe projekty uchwał 
zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Edukacji. Dodał, że 
połączenie placówek pozwoli na integrację uczniów i nauczycieli. 
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – zapytał, jak będzie wyglądała sytuacja finansowa 
zespołów szkolno – przedszkolnych, oraz w jaki sposób zostaną wykorzystane 
środki przeznaczone w budżecie na inwestycje, a przypisane poszczególnym 
placówkom? 
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Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że kwota 
przeznaczona na inwestycje nie ulegnie zmianie.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Uważam, że 
tendencja tworzenia zespołów szkolno – przedszkolnych jest szkodliwa. Jeżeli różnica wieku 
między dziećmi jest zbyt duża skutkuje to złymi zjawiskami”. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o przedstawienie opinii Rad Pedagogicznych 
działających przy poszczególnych zespołach szkolno – przedszkolnych. 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – przedstawił opinie Rad 
Pedagogicznych:  

- Szkoła Podstawowa Nr 12 im. Juliana Przybosia – opinia pozytywna, 
Przedszkole Publiczne Nr 8 – opinia negatywna; 

- Szkoła Podstawowa Nr 27 im. Ignacego Jana Paderewskiego i Przedszkole 
Publiczne Nr 21 – opinie pozytywne; 

- Szkoła Podstawowa Nr 23 im. Jana Pawła II – opinia negatywna, Przedszkole 
Publiczne Nr 35 – opinia pozytywna; 

- Szkoła Podstawowa Nr 13 im. Św. Jana Kantego i Przedszkole Publiczne                       
Nr 6 – opinie pozytywne; 

- Szkoła Podstawowa Nr 14 im. Orląt Lwowskich i Przedszkole Publiczne                    
Nr 10 – opinie pozytywne.  

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił o przedstawienie 
sytuacji w aspekcie pedagogiczno – wychowawczym. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM Rzeszowa – wyjaśnił: 
„Kwestia łączenia przedszkoli i szkół to tendencja ogólnopolska, wynikająca głównie                       
z podstawy programowej. Funkcjonująca od 1 września 2009 roku nowa podstawa 
programowa kształcenia ogólnego wręcz wymusza, aby dzieci kończące przedszkole                        
i rozpoczynające naukę w szkole podstawowej integrowały się. Pod względem 
organizacyjnym, w stosunku do dzieci, nie będzie żadnych zmian. Przede wszystkim chodzi                 
o optymalizację zarządzania tymi placówkami”. 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – zapytał, czy proponując powyższe zmiany wzięto 
pod uwagę fakt, że od września 2012 roku wszystkie sześciolatki mają obowiązek 
uczęszczania do szkoły? 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „Od września 
2012 roku wszystkie sześciolatki zaczną uczęszczać do szkoły. Może dojść do sytuacji,                   
w której część przedszkoli będzie niewykorzystana. Wówczas można dokonać zmniejszenia 
liczby dzieci w grupach”. 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – zapytała, czy na osiedlu Staromieście Ogrody 
przewidziano budowę szkoły i przedszkola? 
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Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta – poinformował, że na tym 
terenie powstanie zespół szkolno – przedszkolny.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 2 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 20 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących.  
 

Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   
Nr 3 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 20 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących.  

 
Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   

Nr 4 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 15 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 8 głosach wstrzymujących.  

 
Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   

Nr 5 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 16 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymujących.  

 
Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego                   

Nr 6 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 15 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 6 głosach wstrzymujących.  

 
Ad. 25. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany             
Nr 24/1/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Al. Armii Krajowej w Rzeszowie 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                        
nr VII/3/2011 stanowi załącznik nr 30  do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „Teren dotyczy przygotowania inwestycji 
wielkopowierzchniowej. Przy przygotowaniu inwestycji tego rodzaju oczekiwaliśmy, że 
inwestor zaproponuje dla Miasta infrastrukturę. Pozytywnym aspektem tego studium jest to, 
że inwestor jest niejako przymuszony wstępnymi zapisami do wykonania odwodnienia 
bezpośrednio do Wisłoka. Będzie musiał mieć kolektor do Wisłoka”. 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa 
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w rejonie Al. Armii Krajowej w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Zmiana Studium Nr 24/1/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Al. Armii Krajowej  
w Rzeszowie oraz zmiana Studium Nr 30/3/2010 Studium Uwarunkowań                        
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa – część A (Osiedle 
Miłocin – XXVIIIA), zapisane na nośniku CD stanowi załącznik nr 30a do protokołu. 
 
Ad. 26.  

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                        
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany Nr 30/3/2010 Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa – część A (Osiedle Miłocin – 
XXVIIIA) /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
VII/4/2011 stanowi załącznik nr 31  do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację na temat uwag wniesionych do 
projektu zmiany Nr 30/3/2010 Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu Miłocin                        
w Rzeszowie – część XXVIIIA. Zapytał, jaką szerokość będzie miał pas zieleni 
izolacyjnej? Poprosił o informację na temat uciążliwości związanych z inwestycją, 
których mogą się spodziewać mieszkańcy.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że do projektu zmiany Studium wpłynęła jedna uwaga zbiorowa, 
złożona przez grupę mieszkańców lub właścicieli nieruchomości na terenie osiedla 
Miłocin. Poinformowała, że rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag 
wniesionych do projektu zmiany stanowi załącznik B do omawianego projektu 
uchwały. Ponadto dodała, że  uwaga dotycząca ustaleń dla terenu U jest bezzasadna, 
gdyż w projekcie Studium została zabezpieczona wystarczająca izolacja terenów 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną w Miejscowym Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 1/2008 – położonych poza granicami zmiany 
Studium, od obszaru usługowo – przemysłowego oznaczonego w zmianie Studium 
symbolem P, U/UC. Wyjaśniła, że pas zieleni izolacyjnej będzie miał szerokość od  
20 – 35 m. Dodała, że na tym terenie nie ma uciążliwości, gdyż nie jest to teren 
przeznaczony w planie pod przemysł. Zmiana Studium wskazuje zagospodarowanie 
terenu UXXVIIIA pod lokalizację usług komercyjnych oraz zieleni urządzonej, w tym 
zieleni o charakterze izolacyjnym. Na terenie objętym zmianą Studium obowiązuje 
zakaz lokalizacji inwestycji bądź przedsięwzięć, które mogą być przyczyną awarii 
przemysłowej, jak również obowiązują nakazy ochrony głównego zbiornika wód 
podziemnych.  
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Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 30/3/2010 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa 
– część A (Osiedle Miłocin – XXVIIIA) /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 27.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 w rejonie 
„Miłocin – Park” w Rzeszowie – część A /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr VII/5/2011 stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 190/2/2010 w rejonie „Miłocin – Park” w Rzeszowie – część             
A /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 28.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 216/2/2011 Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 38/20/2000 przy ul. Miłocińskiej oraz ul. Tarnowskiej                        
w Rzeszowie /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
VII/6/2011 stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 216/2/2011 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 38/20/2000 przy ul. 
Miłocińskiej oraz ul. Tarnowskiej w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 29. 
 
Pan Andrzej Miąsik – Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego 
UM Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały     
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w sprawie powierzenia reprezentowania Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu 
Związku Komunalnego „Wisłok” /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Miasta Rzeszowa                     
w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok” /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 30.  

 
Pan Andrzej Miąsik – Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego 
UM Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały     
w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Miasta Rzeszowa Miasta 
Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok” /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Miasta 
Rzeszowa Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok”       
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  

 
Ad. 31. 
 
Pan Andrzej Miąsik – Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego 
UM Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały     
w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego Związku 
Powiatów Polskich /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr           
36 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia 
Ogólnego Związku Powiatów Polskich /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 32. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta – 
odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /projekt uchwały wraz                 
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 37 do protokołu/. 
Poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
 
Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od                   
13 stycznia do 10 lutego 2011 roku. Radni przyjęli przedstawioną informację do 
wiadomości /wykaz zarządzeń stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. Nie 
wniesiono uwag, zapytań i zastrzeżeń do zarządzeń przedstawionych w wykazie. 
 
Ad. 33.  
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie interpelację o treści: 

 
„Zwracam się z uprzejmą prośbą o wydanie stosownych poleceń odnośnie 

przeprowadzenia komisyjnych oględzin przez kompetentnych pracowników Urzędu Miasta 
rowu P – 3 znajdującego się obok Osiedlowego Domu Kultury w Białej.  

Woda przepływająca ww. rowem skutecznie niszczy skarpę parkingową ODK oraz 
instalację sanitarną.  

Z uwagi na narastające zagrożenia ww. sprawę uważam za wyjątkowo pilną”. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Zwracam się z uprzejmą prośbą o spowodowanie dokonania bieżącej naprawy 2 sztuk 
mostków (zjazdów) do al. Sikorskiego znajdujących się pomiędzy ul. Białogórską a ul. 
Rodzinną nr domów ok. 101 – 103 i posesją P. Miąsika Zb. i P. Paśko.  

Mostki te z uwagi na ich stan techniczny nie zapewniają drożności rowów 
przyulicznych, a mieszkańcy będący ich właścicielami nie są w stanie fizycznym                       
i materialnym ich naprawić.  

Mostek obok nr domów 101 – 103 był wykonany w latach 50 – tych ub. wieku i nie 
jest posadowiony w osi rowu (pion i poziom)”. 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o przedstawienie sytuacji związanej z przebiegiem planowanej tzw. „Drogi 
Południowej”, w związku z licznymi pytaniami mieszkańców dotyczącymi trasy przebiegu tej 
drogi. 

1) Jakie możliwe warianty przebiegu „Drogi Południowej” są rozważane (proszę               
o przedstawienie na mapce), łącząc Os. Zwięczyca z ul. Sikorskiego; 

2) Jakie warianty przebiegu tej drogi uważane są za najbardziej optymalne (ze 
względu na istniejącą zabudowę i uwarunkowania terenowe)?” 

 
Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o przedstawienie sytuacji dotyczącej rozpoczynania nauki w klasach pierwszych 
szkoły podstawowej przez sześciolatków: 

1) Ile takich dzieci (spośród ilu) było w roku szkolnym 2009/2010 i 2010/2011                
w Rzeszowie? 
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2) Jak te liczby wyglądają, jeśli chodzi o nowy rok szkolny 2011/2012 oraz 2012/2013? 
Ile będzie sześciolatków? 

3) Jak miasto Rzeszów przygotowuje się i jakie są podejmowane działania                        
w związku z obowiązkiem pójścia do klas pierwszych przez sześciolatków od roku 
2012?” 

 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 

„Sprawa dotyczy zamontowania sygnalizacji świetlnej na żądanie przy przejściu 
pieszym przez ul. Kotuli u zbiegu ul. Solarza.  
 Obecnie przejście jest bardzo niebezpieczne po wybudowaniu wiaduktu pod ul. 
Krakowską. Przejście to jest drogą do szkoły dzieci uczęszczających z Osiedla Franciszka 
Kotuli”. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Proszę o informację na temat stanu funkcjonowania wszystkich sekcji klubu 
Walter. 

2. Proszę o wyjaśnienie statusu pętli autobusowej obok galerii Nowy Świat przejętej 
przez klientów firmy Womak”. 

 
Radny Pan Jerzy Cypryś – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Proszę o informację na temat opinii i uwag Samorządu Miasta Rzeszowa do 
koncepcji przestrzennego zagospodarowania kraju do 2030 r. oraz działań 
Prezydenta Miasta Rzeszowa w okresie konsultacji tego dokumentu. 

2. Proszę o informację na temat stanu zaangażowania Miasta w działalność klubów 
sportowych na terenie miasta Rzeszowa wraz z informacją na temat stanu i ilości 
osób w klubach realizujących zajęcia sportowe”. 

 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – powiedział: „W dniu 25 lutego w Lublinie 
odbędzie się spotkanie przedstawicieli miast aspirujących do miana metropolii. Na spotkaniu 
będzie również delegacja z Rzeszowa. Rzeszów w dalszym ciągu jest najmniejszym miastem 
wśród tych, które miały być uznane za metropolie”. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
poinformowała: „Miasta, które zostały zaliczone do miast metropolitalnych to: Warszawa, 
Katowice, Kraków, Łódź, Trójmiasto, Poznań, Wrocław, Bydgoszcz i Toruń, Szczecin, Lublin. 
Pozostałe miasta, w tym Rzeszów, określone zostały jako obszary funkcjonalne ośrodków 
regionalnych, czyli centrum regionu to m. in.: Rzeszów, Kielce, Opole, Zielona Góra, Gorzów 
Wielkopolski, Białystok. Informacja o konsultacjach społecznych nad kolejną wersją koncepcji 
zagospodarowania kraju pojawiła się na stronie internetowej, a termin składania opinii na ten 
temat mija 2 marca”. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos, powiedział: „Do Urzędu Marszałkowskiego 
wpłynął dokument z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego pod nazwą – Strategia rozwoju 
„Polska 2030”. Z tego dokumentu wynika, że z punktu widzenia Ministerstwa Rozwoju 
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Regionalnego Rzeszów jest postrzegany jako ośrodek o znaczeniu regionalnym. Do roku              
2030 będziemy zaliczeni do miast o znaczeniu metropolitalnym”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował: „Sekcja judo, która 
dotychczas trenowała na hali Walter, wybrała propozycję odbywania treningów w szkole             
Nr  4 przy ulicy Dąbrowskiego. Maty do treningów zostały zakupione przez sponsora”. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – powiedział: „Rada Miasta poprzedniej kadencji podjęła 
uchwałę w sprawie podjęcia działań zmierzających do przejęcia hali sportowej „Walter”. Było 
to niejako zobowiązanie dla władz Miasta, aby tę halę przejąć. Ponadto należy zadbać                    
o wyposażenie dla klubów sportowych. Dochodzą informacje, że poziom dofinansowania na 
bieżące remonty jest na takim poziomie, jak w przypadku Gminy Krasne w roku                     
2003. Odnośnie koncepcji przestrzennego zagospodarowania kraju – ten dokument zakłada 
istnienie Rzeszowa jako ośrodka metropolitalnego, ale w tym celu należy podjąć czynności. 
Wspólnie musimy monitować władzę, aby nie umniejszać roli Rzeszowa. Można zauważyć 
następujące problemy: brak dostatecznie podniesionej roli lotniska w Jasionce, jako lotniska 
podstawowego, lecz jako lotnisko uzupełniające. Proszę o wystąpienie do Ministerstwa 
Rozwoju Regionalnego z prośbą o przedłużenie czasu konsultacji, byśmy mieli szansę wyrazić 
troskę o nasze miasto”.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – odnosząc się do powyższej 
wypowiedzi, poinformował: „Klub sportowy Korona Rzeszów w 2010 roku otrzymał 
dofinansowanie w kwocie około 70 000 złotych. Ponadto w tym roku Rada Miasta 
zdecydowała o zwiększeniu środków na dotacje dla klubów sportowych o kwotę                   
150 000 złotych. Środki, które kluby otrzymują na działalność sportową, mogą być 
przeznaczone również na zakup sprzętu. Natomiast Miasto nie może przeznaczyć środków na 
remont płyty na stadionie, ponieważ nie jest właścicielem tego stadionu. Właścicielem 
stadionu jest klub Korona Rzeszów”. 
 
Pan Tomasz Kamiński – Poseł na Sejm RP – zabierając głos w dyskusji, powiedział: 
„Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Moim zadaniem, jako posła, jest 
działać w interesie Rzeszowa i jego mieszkańców. O tym, czy dany ośrodek będzie zaliczony 
do potencjalnych ośrodków metropolitalnych decyduje wiele czynników: czynnik 
ekonomiczny, kulturowy, naukowy, gospodarczy, ale również czynnik ilości mieszkańców, 
potencjału rozwojowego, posiadanie terenów inwestycyjnych. Nie można cieszyć się                  
z tego, że w 2030 roku będziemy wpisani jako obszar metropolitalny, gdyż stracimy wiele lat. 
Inwestycje infrastrukturalne będą realizowane w tych ośrodkach, które dzisiaj są wpisane jako 
ośrodki metropolitalne. Dlatego też bardzo ważne jest, by Rada Miasta i samorząd Miasta 
mówili jednym głosem”. 
 
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Szanowny Panie Prezydencie. 
W związku z wieloma prośbami mieszkańców Osiedla Staroniwa uprzejmie proszę                        
o rozważenie prośby w sprawie przedłużenia kursu linii MPK – 17. Proponowane 
przedłużenie dotyczyłoby 4 przystanków i kończyłoby się w byłej pętli autobusowej linii               
34 przy ul. Staroniwskiej.  
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 Myślę, że propozycja jest wartościowa, ponieważ wiele osób korzysta z linii                 
17, a następnie muszą się przesiadać do linii 34 lub 35”. 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „Na terenie Osiedla Staromieście znajdują się zabytkowe kapliczki. Kapliczki te są 
bardzo zniszczone i mogą ulec całkowitemu zniszczeniu. Czy istniałaby możliwość 
wyremontowania tych kapliczek, gdyż stanowią one pewną wartość historyczną? 

2. Mieszkańcy ul. Borowej nr 8, 8c, 8d zgłaszają, iż przy ulewnych deszczach 
zalewane są ww. posesje. Sytuacja taka istnieje od momentu, kiedy został 
przebudowany odcinek ul. Borowej (prawdopodobnie nie zostało wykonane 
odwodnienie). Czy istnieje możliwość poprawienia odwodnienia?” 

 
Radny Pan Kazimierz Myrda – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

1. „W nawiązaniu do interpelacji nr LXIX/14/2010, stwierdzając niedostateczne 
oświetlenie ulic i całkowity brak oświetlenia na niektórych z nich miały być 
podejmowane sukcesywne działania w kwestii poprawy oświetlenia ulic na 
Osiedlu Budziwój. W związku z tym, jak wynika z informacji mieszkańców 
Osiedla nadal brak jest oświetlenia w tych miejscach, gdzie ono jest konieczne. 
Ponadto istniejące oświetlenie nie działa w sposób prawidłowy; na jednej ulicy 
lampy świecą za wcześnie, a na innych za późno. Należy dokonać także przeglądu 
technicznego, ponieważ są przypadki, że lampy migotają, raz świecą, a raz nie. 

2. Mieszkańcy Osiedla Budziwój proszę o realizację już wcześniej uzgodnionych 
przystanków MPK, które były zgłoszone przez Radnych poprzedniej kadencji 
Rady. Nadmieniam, że w tej sprawie jest bardzo duże niezadowolenie społeczne 
ze względu na opieszałość w rozwiązywaniu tego problemu. 

W związku z ww. interpelacjami proszę Prezydenta Miasta Rzeszowa o podjęcie działań”.  
 
Radna Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o odpowiedź, czy w związku z wejściem w życie rozporządzenia Ministra 
Edukacji, dotyczącego zapewnienia przez gminy bezpłatnych podręczników dla nauczycieli 
uczących w szkołach, Rzeszów realizuje ten projekt i czy są zabezpieczone środki na ten cel?” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Otrzymałem sygnały, że tabliczki z nazwami ulic zawierają błędy. Zgłoszono mi  
propozycję, aby zwrócić się do specjalistów zajmujących się korektą tekstów, celem 
zweryfikowania tych nazw”.  
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o udzielenie informacji na temat sposobu i przygotowań do dofinansowania 
klubu Korona Rzeszów. Stadion wymaga pewnych nakładów, by praca z młodzieżą była 
kontynuowana”. 
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Ad. 34. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że dokonał 
sprostowań w następujących uchwałach Rady Miasta Rzeszowa: 

1) w Uchwale Nr III/21/2010 z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem 2010 roku zostało zapisane –                 
„w rozdziale 60095 Pozostała działalność”, a winno być zapisane – „w rozdziale 
60053 Infrastruktura telekomunikacyjna” /sprostowanie stanowi załącznik nr             
39 do protokołu/, 

2) w Uchwale Nr V/71/2011 z dnia 25 stycznia 2011 r. w sprawie określenia 
warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Rzeszów zostało zapisane – „Rady Miasta Rzeszowa”, a winno być zapisane – 
„Rada Miasta Rzeszowa” /sprostowanie stanowi załącznik nr 40 do protokołu/, 

3) w Uchwale Nr III/34/2010 z dnia 28 grudnia 2010 r. zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Rzeszowa Nr LVIII/954/2009 w sprawie utworzenia Zarządu 
Transportu Miejskiego w Rzeszowie oraz zmieniającą ją uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa nr LIX/999/2009 oraz w uchwale Nr III/35/2010 z dnia 28 grudnia 
2010 r. zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LXVI/1120/2009 
przytoczono nieaktualną ustawę o finansach publicznych poprzez zapis, który 
brzmiał: „Na podstawie art. 9 ust. 1 i art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. h ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.), art. 
20 i 21 ust. 1 pkt 2 oraz ust. 2 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach 
publicznych (Dz. U. Nr 249 poz. 2104 z późn. zm)”, a który powinien brzmieć: 
„Na podstawie art. 9 ust. 1 i art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. h ustawy z dnia 8 marca            
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.) oraz 
art. 9 pkt 3 i art. 12 ust. 1 pkt 2 oraz ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia                     
2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157 poz. 1240)” /sprostowanie 
stanowi załącznik nr 41 do protokołu/, 

4) w Uchwale Nr VI/93/2011 z dnia 14 lutego 2011 r. w sprawie zmiany granic 
Miasta Rzeszowa błędnie wpisano adres Biura Rady Miasta /sprostowanie 
stanowi załącznik nr 42 do protokołu/. 

 
 
Na VII sesji odbytej w dniu 22 lutego 2011 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr VII/94/2011 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2011 r.  

 
2. Uchwała Nr VII/95/2011 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 
 

3. Uchwała Nr VII/96/2011 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowania rozwoju sportu 
przez Gminę Miasto Rzeszów. 
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4. Uchwała Nr VII/97/2011 – w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji 
Obszarów Miejskich w Rzeszowie na lata 2007 – 2015 – Lokalny Program 
Rewitalizacji w latach 2007 – 2013. 

 
5. Uchwała Nr VII/98/2011 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o.  
 

6. Uchwała Nr VII/99/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż                    
w drodze bezprzetargowej na rzecz Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy 
im. Św. Brata Alberta w Rzeszowie nieruchomości, położonej przy ul. Jana 
Styki w Rzeszowie, wraz z udzieleniem bonifikaty. 

 
7. Uchwała Nr VII/100/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy 
Słonecznikowej.  

 
8. Uchwała Nr VII/101/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. 
 

9. Uchwała Nr VII/102/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej              
w Rzeszowie. 

 
10. Uchwała Nr VII/103/2011 – w sprawie wydzierżawienia na czas 

nieoznaczony nieruchomości położonej przy ul. Broniewskiego                     
w Rzeszowie. 

 
11. Uchwała Nr VII/104/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej przy ul. Kępa w Rzeszowie. 
 

12. Uchwała Nr VII/105/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie.  

 
13. Uchwała Nr VII/106/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Konfederatów Barskich.  
 

14. Uchwała Nr VII/107/2011 – w sprawie nabycia mienia komunalnego na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów od Powiatu Rzeszowskiego. 

 
15. Uchwała Nr VII/108/2011 – w sprawie nieodpłatnego ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu.  
 

16. Uchwała Nr VII/109/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
położonej przy Al. W. Witosa w Rzeszowie. 
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17. Uchwała Nr VII/110/2011 – w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie. 

 
18. Uchwała Nr VII/111/2011 – w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie. 

 
19. Uchwała Nr VII/112/2011 – w sprawie określenia zadań   z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2011 r. 

 
20. Uchwała Nr VII/113/2011 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego Nr 2 w Rzeszowie. 
 

21. Uchwała Nr VII/114/2011 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego Nr 3 w Rzeszowie. 

 
22. Uchwała Nr VII/115/2011 – w prawie utworzenia Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego Nr 4 w Rzeszowie. 
 

23. Uchwała Nr VII/116/2011 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego Nr 5 w Rzeszowie. 

 
24. Uchwała Nr VII/117/2011 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego Nr 6 w Rzeszowie. 
 

25. Uchwała Nr VII/118/2011 – w sprawie uchwalenia zmiany Nr 24/1/2009 
Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Rzeszowa w rejonie Al. Armii Krajowej w Rzeszowie. 

 
26. Uchwała Nr VII/119/2011 – w sprawie uchwalenia zmiany Nr 30/3/2010 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Rzeszowa – część A (Osiedle Miłocin – XXVIIIA). 

 
27. Uchwała Nr VII/120/2011 – w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 w rejonie „Miłocin – 
Park” w Rzeszowie – część A. 

 
28. Uchwała Nr VII/121/2011 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Nr 216/2/2011 Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 38/20/2000 przy ul. Miłocińskiej oraz ul. Tarnowskiej   
w Rzeszowie. 

 
29. Uchwała Nr VII/122/2011 – w sprawie powierzenia reprezentowania 

Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego „Wisłok”. 
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30. Uchwała Nr VII/123/2011 – w sprawie wyznaczenia dodatkowych 

przedstawicieli Miasta Rzeszowa w Zgromadzeniu Związku Komunalnego 
„Wisłok”. 

 
31. Uchwała Nr VII/124/2011 – w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa 

do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 
 

32. Uchwała Nr VII/125/2011 – w sprawie rozpatrzenia skargi.    
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia VII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 12.40. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak                                
 
 
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
Mirosław Kubiak 
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